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Szanowny Panie Prezesie,

bąrdzo dziękuję za zaproszenie na obrady Dwunastej Krajowej Konferencji

Biegłych Sqdowych, Nie mogqc wziqć udziału w tym wydarzeniu, prągnę za pośrednictwem

P ana Preze s a s erde cznie pozdr owić w szystkich uczestników spotkania.

We współczesnej rzeczywistości, w świecie zaawansowanych technologii i ronłoju

nauki na niespoĘkanq dotychczas skalę, nikogo nie trzeba przekonywać, jak istotne jest

korzystanie z wiedzy biegłych sqdowych, hórych erudycja wylłacza daleko poza podstawowe

wiadomości z danej dziedziny, Ich rola nabiera coraz więl<szego znaczenia w postępowaniu

sqdowym, wręcz proporcjonalnie do ronvaju dyscyplin naukowych.

Dlatego cieszę się, że spotykacie się Państwo w reprezentatywnym gronie, by podjqć

djlskusję o problemach wyjqtkowo istotnych dla pracy i funkcjonowania biegłych sqdowych.

Mam przy tym nadzieję, że wymianą doświadczeń i poglqdów, wniesie istotny wldad w ocenę

obecnej sytuacji oraz zaawocuje wieloma cennymi wnioskąmi.

Korzystajqc z okazji przekazuję gratulacje osobom nagrodzonym za najlepszq pracę

do ktor s ką i magi s t er s kq.

Życzqc owocnych obrad, pozostaję z szacunkiem,

Warszawa, Ą? bri"tnia 20]4 r,


